
JEGYZŐKÖNYV

A Szociális Bizottság 2011. október 25-én 16:00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testületének Szociális  Bizottsága 2011.  10.  25-én 
16:00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Szalai Gábor bizottság elnöke, Szente Béla és Szemők Józsefné bizottsági tagok.

Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Dr. Pácziné Félix Anna PTB elnöke, Borbás Elvira OKSB elnöke,  
Dzsupin  Imréné  EKB  elnöke,  Borbély  Pál  r.  százados  a  Monori  Rendőrkapitányság  Közrendvédelmi 
Osztályának Osztályvezetője, Pozbai Tibor Barnabás, Darabánt László Zoltán

Távol lévő meghívott: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

Tanácskozási joggal vesz részt: Vargáné Vass Éva jegyző

Szalai Gábor bizottság elnöke: Köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 
mivel a megválasztott bizottsági tagok, 3 fő jelen van.

A jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Hényel  Krisztiánnét,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  felkéri  Szente  Béla  
bizottsági tagot.

A  bizottság  a  jegyzőkönyvvezető,  illetve  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyére  tett  javaslatot  3  igen  
szavazattal elfogadja.

Szalai Gábor bizottság elnöke: Javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontot:

1.) Tájékoztatás a Körzeti Megbízott személyében történt változásról
Előterjesztő: Szalai Gábor bizottság elnöke
Meghívott: Darabánt László Zoltán, Pozbai Tibor Barnabás
2.) Tájékoztatás a Monor és Körzete Egyeztető Fórum megalakulásáról 
Előterjesztő: Szalai Gábor bizottság elnöke

A Szociális Bizottság 3 igen szavazattal a napirendre tett javaslatot elfogadja.

1. napirendi pont:   Tájékoztatás a Körzeti Megbízott személyében történt változásról

Szalai  Gábor  bizottság  elnöke:  Megköszöni  Pozbai  Tibornak  Monorierdőn  eddig  elvégzett  munkáját, 
köszönti Darabánt László új körzeti megbízottat. 

Szente  Béla  bizottsági  tag: Kérdezi,  hogy  Pozbai  Tibor  véglegesen  elment  Monorierdőről  vagy  csak 
átmenetileg távozott?

Borbély Pál rendőr százados: Pozbai Tibor más beosztással lett megbízva. Monorierdőnek jelentős lakossága 
van, egy rendőrnek különböző helyzetekkel kell szembesülnie, de megpróbálják a közbiztonságot erősíteni,  
ezért  megpróbáltak  olyan  személyt  keresni  Pozbai  Tibor  helyett,  aki  megfelelő  szakmai  tapasztalattal  
rendelkezik.  Darabánt  úrban találták meg azt  a személyt,  aki  el  fogja látni  a feladatot.  Vasadon lakik a  
családjával.  Pozbai  úr  egyelőre  kérte,  hogy helyezzék más  beosztásba,  ha  rendeződnek a  dolgok,  akkor 
vissza fog térni Monorierdőre, hogy ez mennyi időbe telik nem tudja megmondani, bízik benne, hogy minél  
rövidebbe.

Pozbai Tibor Barnabás: Magánéleti és más problémák miatt hozta meg azt a döntést, hogy más beosztásba 
kéri magát. Monorierdőt nem kívánja magára hagyni, minden segítséget meg fog adni Darabánt úrnak. Mint  
polgárőr továbbra is  fog szolgálatot  teljesíteni  a településen és  elképzelhető,  hogy néhány hónap múlva 
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visszatér. 

Darabánt László Zoltán: 35 éves, nős, rendőrzászlós, 4 gyermeke van. Vasadon él 2003 óta, ott van családi 
háza. A volt munkája után nehéz átvenni a staféta botot egy aránylag nagy lélekszámú településen. A rendőri  
munkát élethivatásnak tekinti és úgy is kívánja végezni. A közterületen sokat lesz egyenruhában, erre saját  
magát kötelezi, a mobilja éjjel-nappal be van kapcsolva. 

Juhász Sándor polgármester: Megköszöni Pozbai Tibor munkáját. Pozbai úr továbbiakban is segíteni fogja az 
új  kolléga  munkáját,  de  segítségére  lesz  a  település  vezetése  és  a  képviselők  is.  Ha  Monorierdő 
közbiztonsága a jelenlegi szinten fog maradni, akkor elégedett lesz. 

Szalai  Gábor  bizottság  elnöke: Kérdezi  Borbély  Páltól,  hogy  milyen  lesz  az  új  megbízott  beosztása? 
Szeretné, ha minden nap látnák a településen, hogy biztonsága érezze mindenki magát.

Borbély Pál rendőr százados: Bízik benne, hogy minél többet lesz Monorierdőn. 

Szalai Gábor bizottság elnöke: Még egyszer megköszöni Pozbai Tibornak a 11 éves szolgálatot és bízik 
benne, hogy az új kolléga a kitaposott ösvényen fog haladni és minél többet fog Monorierdőn tartózkodni. 

Szente Béla bizottsági tag: Múltkor arról beszéltek, hogy a lakossági megkeresés bekerül a bizottság elé. 
Most ülés van, mondta Szalai úrnak, aki tőle hallotta, hogy volt lakossági megkeresés. 

Szalai Gábor bizottság elnöke: Kéri, hogy ne most beszéljenek róla, mert nem napirendi pont. Kérdezi, hogy 
a napirendi ponthoz van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, hogy nincs. Kéri, aki a tájékoztatót 
elfogadja, kézfeltartással jelezze. 

A Bizottság az elhangzott tájékoztatót 3 igen szavazattal elfogadta.

2. napirendi pont:   Tájékoztatás a Monor és Körzete Egyeztető Fórum megalakulásáról

Szalai Gábor bizottság elnöke: Minden település polgármestere ott volt, meg lett híva, kivéve Monorierdőt, 
ezért szeretné Juhász Sándor polgármestert delegálni. Szeretné megkérdezni a Polgármester urat, hogy azért 
nem volt ott, mert más elfoglaltsága volt, vagy nem is hívták. Ha a következőn jelen tud lenni, akkor nincs 
probléma, mert idős asszonyokról is van benne szó és Monorierdőn is ez probléma. Sokan élnek egyedül és 
várható, hogy a faluban megjelennek azok az emberek, akik bekopogva szeretnének segíteni, megmentve  
őket az anyagiaktól. Jó lenne, ha a településőr összeírná, hogy mennyi ilyen idős ember van, és akkor lehetne  
ilyen napirendi pont is. Erre a téli hónapokban még jobban oda kell figyelni. A polgárőröket is meg fogja  
kérni, hogy ezeknél az idős asszonyoknál jobban figyeljenek oda, többet mozogjanak.

Juhász Sándor polgármester: Meg volt hívva, de nem tudott elmenni. 

Szalai Gábor bizottság elnöke: Jó lenne, ha következőre el tudna menni, az ott elhangzottakról tájékoztatná a 
bizottságot, azzal is segítve a munkát. 

Szente Béla bizottsági tag: Szerette volna, ha a polgárőrségtől jelen lett volna a bizottsági ülésen egy vezető,  
mert szerinte a polgárőrség nem jól működik, nem elég hatékony. Szeretett volna olyan javaslatot tenni a 
polgárőrségnek, hogy civil embereknek van olyan igénye, lakossági fórumon is elhangzott, hogy gyalogosan 
is  járőrözzenek.  Ő  maga  is  többedmagával  gyalogosan  szokta  a  települést  járni,  bemennek  nem  jól  
kivilágított utcákba, körülnéznek. Autóval nem olyan hatékony, mint gyalogosan. 

Szalai Gábor bizottság elnöke: A következő ülésre meg fogja hívni, akár rendkívülire is. A napirend most a 
Fórummal  kapcsolatos,  a közbiztonságot  az idős asszonyokkal  kapcsolatban csak azért  említette,  mert  a  
Fórum  is  foglalkozik  vele.  Kérdezi,  hogy  a  napirendi  ponthoz  van-e  még  valakinek  hozzászólása? 
Megállapítja, hogy nincs. Kéri, aki a tájékoztatót elfogadja, kézfeltartással jelezze. 
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A Bizottság az elhangzott tájékoztatót 3 igen szavazattal elfogadta.

Több tárgy nem lévén Szalai Gábor bizottsági elnök megköszöni a közreműködést és a nyílt ülést 16: 33-kor 
bezárja.

Kmf.

Szalai Gábor
Bizottság elnöke

Szente Béla
Jegyzőkönyv hitelesítő
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